

Vaadan Hestesportsklubb - Styremøte 22.08.2020

Tilstede: Angeline Sørhus, Elisabeth Anderssen, Kira Østerås, Nina Santi, Monika Danielsen, Morten Gilde, Anita Kvam (deltok via tlf på deler av møtet).

Kroa, 18.00-20.00

Saksliste:

1. Status på anlegget.

- a. Det er behov for dugnad for å gjøre ferdig gjerdet. Forslag om helgen 24-25 september. Det kreves noe kompetanse/erfaring for å gjøre denne jobben riktig. Vi ønsker å tilrettelegge for deltakelse fra noen ressurspersoner for å før dette gjort. Avstiving av stolper, bygging av porter. I tillegg kan et annet lag gjenbruke noe av materialene i kjøreløypene. Og vi trener et lag til å koke kaffe/diske opp for dugnadsgjengen. Elisabeth kaller inn til dugnad i god tid.
- b. Blå container – tegn til stokkmaur? Bør vi sørge for bedre ventilasjon?

2. Støtte til utdanning og vedlikehold av kompetanse for teknisk personell i klubben. Det er behov for en politikk på hvordan dette skal håndteres. Dvs kvalifikasjoner for å få støtte til utdanning og forpliktelser til gjenytelser for klubben, evt tilbakebetaling ved utmelding/manglende gjenytelser. Angeline og Nina lager et utkast til neste møte for videre diskusjon.

3. Oppsummering utleie. Styret synes erfaringene med utleie var overveiende positive. Det har vært en god kommunikasjon med arrangør, og vi har noen forbedringspunkter som vi kan ta med oss om det blir aktuelt med gjentagelser.

4. Feltrittstevne, skal vi arrangere hos oss? Det ble ikke arrangert feltrittstevne i juli, pga mangel på teknisk personell med riktige autorisasjoner. Vi er interessert i å arrangere feltrittstevner, men er ikke klare til å ta på oss oppgaven allerede i høst.

5. Utbedring av bekken. Kira har fulgt opp denne hos kommunen og dette har ført til at vi har fått et saksnummer og navn og telefonnummer til en kontaktperson. Selv om det virker å være en omstendelig prosess virker det å være åpninger innenfor det fremlagte regelverket. Vi ønsker derfor å be om at kontaktperson kommer på befaring slik at han kan rettlede oss om veien videre. Formål vil være å hindre erosjon samt lette vedlikehold. Monika og Elisabeth tar kontakt med kommunen. I tillegg til dette initiativet har vi også kontaktet kommunen angående veivedlikehold. Vi har fått saksnummer også her og vil fortsette å purre på kommunen med mål om oppgrusing av veiene omkring anlegget, da det er kommunen som har vedlikeholdsansvaret her.

6. Befaring av kommunen ang skilt på og ved anlegget. Monika har purret. Vi fortsetter å purre til vi får respons som forventet.

7. Ny speakerbod. Initiativ fra Knut Erik og Roy, som er kjent med en messeinstallasjon fra «Bygg Reis Deg» som kanskje kan få et liv videre som speakerbod. De undersøker dette alternativet videre. Det gamle bygget bør fjernes snarest pga helsefare/råte. Rune kan ta på seg å fjerne den for videre gjenvinning.

8. ATV - trengs den en verkstedtur? Ja, men fortrinnsvis etter dressurstevne. Andreas kan trolig ta jobben med å frakte den til verksted.

9. Søknaad til Agria naturbane (frist 1.september). Elisabeth og Angeline lager et utkast, sendes på sirkulasjon for innspill.

10. Treningshelg – dressur. Har fått mange gode innspill til aktuelle instruktører. Har to aktuelle som vi kan sjekke opp videre. Henriette Skjelbreid kan være relevant for både kjørende og ridende. Riders in balance er et annet alternativ som mange er positive til. Det kan være litt dyrere, så vi ønsker å sjekke m Henriette først. Håper at Malin kan se litt mer på dette.

11. Planlegging av stevne. Oppvarming øvre bane, konkurransebane nedre bane. Dugnad kommende torsdag kl 18. Morten horver banen og Angeline slodder banen i forkant av dugnaden. Elisabeth setter opp FB arrangement og kaller inn til dugnad. Angeline og Elisabeth koordinerer innkjøp fra

ASKO. Dommere Celina og aspirant. Må hentes på Værnes og planlegge kjøring til og fra Thon Hotel Prinsen. Sekretariat er Angeline/Elisabeth/Knut Erik. Startlister bør være klare torsdag. Nina/Anita ser på arbeidslister.

12. Div materiell vi trenger til stevner. Baller og kjepler til kjørestevne er lagt inn i årsbudsjettet, og siste stevne viser at det er på høy tid å oppgradere utstyret. Elisabeth effektuerer innkjøp.

13. NLNM - status og arbeidsgruppe. Dato er satt til 23-25 juni 2023. Arbeidsgruppe skal snart konstitueres. Monika kaller inn.

14. Arrangement for ungdom. Kira tar initiativ til å arrangere åpen tur for alle interesserte.

15. Løshopping. Aktuell dato er helgen 1-2 oktober. Forutsetter at gjerdet er ferdig. Kan Mari Vaadan hjelpe til? Kira sjekker.

16. Eventuelt. Statutter klubbmesterskap kjøring trenger revidering. Kjøregruppa lager utkast til neste styremøte.